
會員組織圖申請書
MEMBER’S ORGANIZATION CHART APPLICATION

Applicant’s Name
申請人姓名

Applicant’s No
申請人會員編號

Contact No
聯絡號碼

Email Address
電子郵件信箱

列印組織圖（樹狀圖）Print organization chart(arborescence chart)：

依會員編號列印組織圖（樹狀圖）
Print organization chart by menber’s  No (arborescence chart)
為了保護會員個人之隱私與權益，公司將不提供會員（包括其下線）之相關資料（包括電話查詢及電腦列印）。
Owing to protect privacy and rights of member’s own，we won’t provide member’s data（comprise the downline）
（comprise refer by telephone and print by computer）

注意事項：
Hints：
1. 申請人請出示有照片之證明文件，非本人禁止列印，以維護會員權益。
     Applicant must show the id with picture, and prohibit printing without oneself to protect member’s rights.

2.只開放網路電子郵件及現場領取資料，申請時請留下您的電子郵件通訊地址，如必須由公司列印時則必須收取工本費一張 
  馬幣0.10，不便之處，敬請見諒。
    Only accept network email and collect on the spot, please leave your email address, and it must spend RM0.10 on  
    printing by company.

3.申請人之階級必須為AM以上階級，且半年小組業績需達RM18,100
     Applicant’s rank must over AM and half-year group’s feat must over RM18,100.

此資料不可作公司業務外之他用，如經檢舉屬實則取消會員資格
The data won’t use in other purpose besides company’s affair, and if violation occurred we might cancel your membership.
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SARAWAK
GROUND & FIRST FLOOR, SUBLOT 22, LOT 12248,
TRINITY HUB, JALAN DATUK TAWI SLI, 
93250 KUCHING, SARAWAK.
EMAIL: kuc_customer@nefful.com.my  

PENANG
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